
 
 

 
Referat 

 

Navn på organet som har hatt møte: Øyrådet (ØR). 
 

Møtedato: 21.6.2018  

Tid:  

            17.00 – 19.30 

Møtt: Håvard Holte Os, Torfinn Hansen, Dag Inge Mathisen, 

Maria Norheim, Lilly Gården, Merete Madsvåg, Trine Støen, Tove 

C Fasting, Berit Flåmo 

Sted: Kommunehuset   

Møteleder: Håvard Holte Os 

  

Referent: Knut Arne Strømøy 

 

 

 

 

Sak nr Saksopplysninger – jf saksliste. 

Orientering/Drøfting/Beslutning 

Type Ansvarlig 

1.  Referat og innkalling godkjent.   

 

2.  Mobil og bredbåndsdekning: 

Roger Tvervåg, IKT fagansvarlig i Frøya 

kommune orienterte om: 

-status 

-utfordringer (spesielt på Sula og Bogøy). 

-planer (fiber til Mausund)  

 

Strategi og planer for utbygging for Frøya 

kommune ferdigstilles i disse dager, 

politisk behandling etter sommerferien. 

 

Øyer/grender må gå sammen om å presse 

leverandører til videre utbygging. Sammen 

står vi sterkere. 

 

Sula signaliserer at Telenor har lovet fiber 

til 5 bedrifter på øya. Vi håper dette blir 

realisert sa Tove. 

 

Berit uttrykte optimisme for videre 

utbygging på Frøya på bakgrunn av 

voksende befolkning og et sterkt 

næringsliv. 

 

  



 
 

ØR skriver brev til Telenor/Telia i forhold 

til basestasjon på Sula der problemene på 

Sula og Bogøy synliggjøres, kopi sendes 

kommune/fylkeskommune. 

 

Sula og Bogøy skaffer underskrifter om 

krav om bedre dekning for mobil. 

 

Roger følger opp mulighetene for å benytte 

allerede etablert mast på Sula. 

3.  Utfordringer i båttrafikken i øyrekka: 

 

Situasjonen er bra når begge båtene er i 

vanlig drift, men problemene oppstår når 

en av farkostene er på verkstedsopphold. 

 

Manglende kapasitet i perioder er 

ødeleggende for innbyggere og næringsliv. 

Turister har problemer med å komme til 

øyene og opplever store problemer når de 

skal tilbake til Dyrøy. Det må 

argumenteres for flere avganger, spesielt i 

turistsesongen. 

 

ØR skriver brev til Trafikkutvalget i 

kommunen der problematikken beskrives, 

Trafikkrådet må ta saken videre. Kopi 

sendes ATB. 

 

På sikt må det presses på for å få en større 

ferge i sambandet. 

  

4.  Parkering på Dyrøya: 

 

Berit orienterte: 

Planene om utbedring av 

parkeringsområdet går sin gang. Fylket har 

startet en prosess i forhold til 

eiendomserverv, men dette vil uansett ikke 

løse utfordringene denne sommeren. 

 

I sommer vil det bli etablert parkering på 

kommunal grunn ved Sea Shell samt at 

Solveig Gaasø har tilbudt et område for 

parkering om kommunen sørger for 

tilrettelegging og grusing, Berit har tro på 

at dette vil bedre forholdene. 

 

Grendalaget på Dyrøya er forespurt om å 

ta over vakthold mot et honorar, Det er alt 

for dyrt å leie inn profesjonelle til dette 

arbeidet sa ordføreren som opplyste at 

  



 
 

denne ordningene har hatt en timespris på 

1000 kroner. 

 

Skolen vil ikke være tilgjengelig for 

parkering lenger.  

5.  Eventuelt: 

 

«Skjærgårdssykepleier»: Folk på øyene 

må gå sammen i å melde inn behov for 

spesielle tjenester og eventuelle 

kontordager både på Mausund, Sula, 

Bogøy og i nordværa. 

 

Kommunelegen inviteres til neste møte for 

å orientere rundt tankene om ordninga med 

sykepleier i øyrekka. 

 

Trønderenergi: Lilly orienterte om et 

mulig samarbeid med Trønderenergi for å 

etablere alternativ produksjon av kraft, 

dette for å redusere sårbarheten i forhold til 

kabel. 

 

  

6.  Neste møte: 

 

Torsdag 30.8.2016 
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